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Za chvíli bude něco o kolkách na primě, koukněte.  Téma vybočilo v diskuzi ohledně myslivců a podobně
r.w.d 15.05.2011 19:44:00

Už jsem to viděl zase spousty nesmyslů a sraček.   Jake ježdění v lese plašíme zvěž te
to absolutně nevadí samé kecy a lži.
maartinek 15.05.2011 19:45:48

hm, zalozili jsme skoro nastejno dve stejny vlakna... 
http://www.quadmania...tail/?ft=3663&fid=34
koncak 15.05.2011 19:46:25

sem to prosvih, mate nejaky odkaz?
Řezňa- 15.05.2011 19:52:15

Sakra mám to zaplé furt a nějak sem to taky prošvihl.
Jarin4X4 15.05.2011 20:05:56

koukal jsem a nic,takže jsem to taky propásnul :
zmizík_zaks 15.05.2011 20:11:25

A nebylo to na Prima Love? :lol: :lol:
Jarin4X4 15.05.2011 20:17:40

zmizík_zaks> tak to je možný,ta mi nejde :lol: :lol: :lol:
etien 15.05.2011 20:24:01

(n) nechápu jak se k takovému předvádění před novinářema může někdo propůjčit,
prostě hovado, myslim toho v těch kopřivách
Jarin4X4 15.05.2011 20:27:14

etien> máš odkaz??? :-P
Řezňa- 15.05.2011 20:44:32

Jo taky bych uvítal odkaz :-)
Bahňák 15.05.2011 20:53:12

Řezňa-> si to založil tak nějakej odkaz sežeň
PetterS 15.05.2011 20:54:57
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No zase nemají ve zprávách co dávat,tak znovu vytáhli čtyřkolkáře :-P Nevím co tam
ten hajnej na zemi zkoumal za stopy,bylo to jak když si děcko na kole hodí floka :-D
Ani dvacet 4-kolek za sebou nerozryje nezpevněnou cestu jak jeden lakatoš a nevyplaší
zvěř jak jeden hajnej uhánějící ve svém služebním mitsubishi z lesa na oběd :-D Tak
teď zase můžeme čekat v akci vrtulník a nějakýho poldu kterýho naučili v policejní
škole jezdit na krosce :lol:
HESP 15.05.2011 21:03:19

Všichni hájíte jenom sebe a své stroje. Jednou jste se setkali s hajným, se kterým jste
si sotva nepadli do oka, ale spíš by jste potřebovali proškolit v lesnické práci nebo si
aspoň vzít židličku a sednou si do lokace, kde se sotva těží. Potom by jste zjistili, že ve
skutečnosti lesnické stroje nenadělají takovou paseku jak, když si vyjedou 4kolkaři.
Neříkám, že každý jezdí jak blázen po lese, ale najdou se tací, kteří uvidí zatopenou
oblast spodní vodou a během hodiny z ní udělají ,,humus,,  Kvůli 4kolkařům se měsičně
dělají schůze a tam se to řeší. Mohu za sebe i za jiné říct, že polovina se vás zastává,
ale polovina je proti. Zatím je to v pohodě, ale co až naserete i tu polovinu, která se
vás zastává ? Přemýšlejte (někteří) a jezděte jak se patří ..
etien 15.05.2011 21:07:31

jednoznačně souhlasim s přispěvatelem přede mnou, ale nechá se jezdit i ohleduplně
Vašek73 15.05.2011 21:20:42

HESP> Souhlasím s tím co jsi napsal :-DD . Pokud je ti tolik let co máš v profilu tak se
zdá že jednou s tebe bude slušný kolkař ;-) .Pokud máš kolku tak si doplň profil pokud
ne tak vlastně nevíš o čem píšeš :-( . Protože jsou kolkaři slušní :-DD a ti druzí
(hovada) (n) ale to je i mezi myslivci,rybáři,hasiči a vlastně ve všech spolcích a pokud
někdo bude s nás slušných kolkařů chtít udělat hovada tak to stejně dokáže.
jack 15.05.2011 21:24:55

jo tak tak :-DD :-$
HESP 15.05.2011 21:25:38

Vašek73 > Ano je mi tolik let, co mám v profilu. Profil si o čtyřkolku nemohu rozšířit,
protože jí osobně nevlastním, ale v rámci unilesu.cz na ní jezdím právě do míst, kde se
těží a nákládá, takže zas tak mimo mísu nejsem !! Tím, co jsem napsal před tím jsem
chtěl jenom upozornit ty ,,neslušné,, aby se zamysleli, protože jinak budete trpět
všichni. To není výhružka, ale jenom upozornění ...
Řezňa- 15.05.2011 21:30:33

Baheňák> To že jsem to založil snad neznamená že jsem povinen shánět odkazy ne? 
Tady je archív zpráv Tv prima, ale dnešek tam ještě není.... 
http://tv.sms.cz/tel...ma?porad_stav=archiv
Bahňák 15.05.2011 21:32:07

Řezňa-> mladej voják hotovej kouzelník tak se snaž :lol: :lol:
Mickpdy 15.05.2011 21:33:14

3/4 záběrů jsou stejné ze Soukromých dramat z předchozích 2 týdnů, je se tam přidal
správce lesa. Jasný je že budou pořád slušní a hovada na čtyřkolkách, čas ukáže.
Řezňa- 15.05.2011 21:44:03

Mickpdy> kolky už byly v soukromých dramatech jo? :lol:
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Miky26 15.05.2011 22:48:30

HESP>Všichni hájíte jenom sebe a své stroje. Jednou jste se setkali s hajným, se
kterým jste si sotva nepadli do oka, ale spíš by jste potřebovali proškolit v lesnické
práci nebo si aspoň vzít židličku a sednou si do lokace, kde se sotva těží. Potom by jste
zjistili, že ve skutečnosti lesnické stroje nenadělají takovou paseku jak, když si vyjedou
4kolkaři. Neříkám, že každý jezdí jak blázen po lese, ale najdou se tací, kteří uvidí
zatopenou oblast spodní vodou a během hodiny z ní udělají ,,humus,,  Kvůli 4kolkařům
se měsičně dělají schůze a tam se to řeší. Mohu za sebe i za jiné říct, že polovina se
vás zastává, ale polovina je proti. Zatím je to v pohodě, ale co až naserete i tu
polovinu, která se vás zastává ? Přemýšlejte (někteří) a jezděte jak se patří ..

 Pokud by jsi jezdil na 4 kolce s partou lidí tak by jsi zjistil,že 90% vyjíždky jsou lesní a
polní cesty,které evidentně používají i jiní vzhledem k tomu, že nejsou zarostlé. Po
Lakatoši a lesáckém traktoru jezdím nejraději jsou to více ja půlmetrové díry. Těch
zbylých 10% jsou zajímavé trialové vložky jako prudké sjezdy a výjezdy,brody, nebo
obtížné kamenité pasáže ve svazích. Toť obhajoba 4 kolek. Spodní vodu pokud objeví
černá zvěř dopadne do hodiny uplně stejně jako po průjezdu hoodně 4kolek. Co se týká
myslivosti a řešení na schůzích.Vyrostl jsem mezi myslivci generace pana Hájka a dnes
se asi obrací v hrobě čemu všenu se u nás říká myslivost.Páni myslivci by se měli starat
na schůzích o počty krmelců a krmelišť o tom kdo kde postaví s povolením vlastníka
lesa jaký posed či kazatelnu (bez sedaček z auta a oplechování)Informovat se o nových
přírůstcích srnčí a černé zvěře o její migraci v revíru a o pravidelné regulaci odstřelem
jak jim to ukládá zákon.Neměli by jezdit na posedy autem.Myslivce za bílého dne jsem
již dlouho nepotkal, pouze v době honů a naháněk jinak bez auta do lesa
nepáchne.Jsou líní dojít šloulačkou pár kilometrů na posed.Zvěř se bojí aut a nikoliv
4kolek a lesních strojů odtud nezná nebezpečí.Příklad " motokrosová trať - Kaplice u ČB
právě probíhají závody asi 20m pod tratí v kališti(prostor zatopený spodní vodou)
Bachyně se 6 lončáky uplně v klídku a nějaké motory a skoky závodníků ji vůbec
nerozházeli.
cort 15.05.2011 23:14:23

Já se musím tlemit, jste mudlové.
HESP 15.05.2011 23:29:12

Miky26 > Není mi známo jestli se v okoli ČB těží i po dešti, kdy jsou cesty rozmočené,
ale tady na moravě stroje stojí. Která zvěř ti půjde do zatopené oblasti ? Teď k těm
schůzím. Omlouvám se, že jsem to nenapsal přesněji. Jedná se o schůze ohledně
dopravy a těžby. Jiné záležitosti jako krmelce a to co jsi jmenoval jde mimo nás.
Nevím, kde žiješ jestli v pralesu nebo někde v Uralu, ale pokud toho víš tolik o
myslivnosti a vyrůstal si v ní tak bys měl vědět, že o lesy se každým rokem stará jiná
společnost a ta myslivcům zapůjčí automobily. Ve smlouvách mají dokonce tučně
zvýrazněné, že myslivci mají být co nejflexibilnější a od toho mají automobily.   cort >
to říká ten pravý, co tady dělává peklo na fórech ...
cort 16.05.2011 00:45:11

HESP>cort > to říká ten pravý, co tady dělává peklo na fórech ...
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  No nechtěl jsem to komentovat, ale nedá mě to. Jestli tu dělám peklo nevím, ale vím
jedno. Většina lidí co jsem chodí držkuje jen po impulzu od médií, jindy ne bo mají
pocit "sucha a pohodlí". A že by někdy něco místo toho držkování někdo z nich něco
udělal (třeba přehodnotil svoje jednání)?
Řezňa- 16.05.2011 06:19:40

Tak je to na tom mém odkazu, cca 14. minuta.
Zrzoun 16.05.2011 09:57:59

Za sebe děkuji Hespovi i Mikymu26 za osvětující příspěvky. Zvláště pak Hespovi za
jeho příspěvek ve 21.03.   Ono je velký rozdíl, když se nějaký kolkař jede bezohledně
vyřádit (např do lesa) a rozdíl, když les po zpevněné nebo vyježděné cestě jenom kolka
v klidu projede.   Ale z vlastní zkušenosti vím (a jsem kolkař co si nemá co dokazovat,
většinou jezdím s malým děckem na výlety), že když někde potkám a to i na pozemní
komunikaci někoho z myslivosti je to vždycky problém.  Vím, že jejich reakce (a
rozumím tomu), je odvozená od toho, že ho zrovna nedávno nějaký hovado na kolce
nasralo a on si potřebuje vyléčít mindrák, ale i tento strážce lesa by si měl uvědomit,
že když máš dítě za sebou, měl by používat slušné výrazy v komunikaci a už vůbec né
mávat flintou a miřit při tom laufem na tebe a nevinný dítě.  A věř tomu, že pokavaď
by po mě vyšla rána a někaký ten brok, by okolo mě jen prosvištěl, tak jak jsem
chápavej, tolerantní a klidnej, pak použiju svou kolku k obraně své i svého dítěte a to
toho vola převlečenýho za ochránce přírody přejedu, přimačknu a když to přežije, tak
mu vyndám zuby z huby.  Mylím, že tohle by udělal v sebeobraně každý člověk.   Zase
určitě jako je rozdíl mezi kolkaři, je rozdíl i mezi myslivci. Nejde tedy házet všechny, ať
sté či oné strany do jednoho pytle.
mined 16.05.2011 10:57:41

Zrzoun> rozumně napsaný (y).Vždy jsou dvě strany a záleží na každém osobně,na
kterou se postaví.Za sebe-snažím se neprovokovat a snad nás je víc :-)
TheWojtaZ15 16.05.2011 12:38:18

tak ted sem si to pustil z toho archívu a jako když tam sazej brambory a přejede pres
to kolka tak tomu co řídí to kolku bych přál aby mu tam upadly nápravy. Ale ty myslivci
maj taky trochu pravdu že jim tu zvěr plašíme to jo ale musí tam nějaká být dřív než jí
vyplašíme, a nechápu jak jim můžou zničit ty lesní cesty maximalně jim tam rozhodí ty
kaménky co tam jsou a když tam projede lesní traktor tak je to to samé. Takže kravina
na půl
banndit 16.05.2011 13:02:04

je to pořád dokola jak u blbejch... :lol: :lol: :lol:
jade.blesk 16.05.2011 13:03:13

mužu řict za sebe , jezdim jen tam kde uz předemnou projela tězka lesni technika ,a
jine lidske približovadla , proste polni,lesni cesty ,vyjezdy ,když nekoho mijim
zpomaluji ale pokud bude nekdo me chtit buzerovat ???? nema šanci, B-) nezastavuji
B-) B-)
Aladin73 16.05.2011 16:37:58

 http://www.zpravy-on...prima-15_5_2011.htmlčas 14,05
martinur 16.05.2011 17:02:10
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Reportáž není ani k smíchu ... klasický příklad mediální manipulace veřejného mínění.
zmizík_zaks 16.05.2011 17:14:51

"Šlápl na plyn a byl pryč..." :lol: :lol: :lol: Bych se zlomil vejpůl kdybych na ten plyn
měl šlápnout :lol:
Antichrist 16.05.2011 17:20:59

Tak u nás naštěstí myslivci nic na 4kolky neřikaj. A je pravda že to co je teď za
myslivce se nedá nazvat myslivcema. Když se najede s kombajnem do řepky tak se
tam sjedou všichni z okolí a čekaj na prase. Když vyběhne liška tak na ní akorát koukaj
a povídaj si ale jakmile vyběhne prase tak by se postříleli jen aby ho trefili a pak
sežrali.
manas76 16.05.2011 17:23:07

paseto>Tak u nás naštěstí myslivci nic na 4kolky neřikaj. A je pravda že to co je teď za
myslivce se nedá nazvat myslivcema. Když se najede s kombajnem do řepky tak se
tam sjedou všichni z okolí a čekaj na prase. Když vyběhne liška tak na ní akorát koukaj
a povídaj si ale jakmile vyběhne prase tak by se postříleli jen aby ho trefili a pak
sežrali.

   :lol: :lol: :lol: :-DD
kokoi 16.05.2011 19:27:53

Aladin73 >http://www.zpravy-o...prima-15_5_2011.htmlčas 14,05

  Po zralé úvaze jsem se rozhodl, že se na to ani nebudu koukat. Zas bych se jen
zbytečně nasr.l :-D
koncak 16.05.2011 19:57:31

kokoi>Aladin73 >http://www.zpravy-o...prima-15_5_2011.htmlčas 14,05  Po zralé
úvaze jsem se rozhodl, že se na to ani nebudu koukat. Zas bych se jen zbytečně nasr.l
:-D

  ale tohle bylo spise usmevny. zabery kolky jak jede po skoroasvaltu, po poli ci polni
ceste, a take nejaky zabery s srazu, a potom manik s ditetem na vesnicki ceste.jenom
blbi kecy sedlaku.tot vse. :lol:
hesin1 16.05.2011 20:11:34

Hezká reportáž :-DD :-DD :-DD  Tak se přiznejte,kdo ste na tom číňanovi zajezdili před
kamerou,kolik Prima platí????? Takovejch reportáží ještě bude,tak ne že to vyžere jen
jedna značka :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:   Že by skrytá reklama??????  ban,ban,ban :-P
:-P :-P :-P :-P
Cali 16.05.2011 20:23:28

Hesin taky jsem na to myslel :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
westik 16.05.2011 21:11:59

koncak>kokoi>Aladin73 >http://www.zpravy-o...prima-15_5_2011.htmlčas 14,05  Po
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zralé úvaze jsem se rozhodl, že se na to ani nebudu koukat. Zas bych se jen zbytečně
nasr.l :-D  ale tohle bylo spise usmevny. zabery kolky jak jede po skoroasvaltu, po poli
ci polni ceste, a take nejaky zabery s srazu, a potom manik s ditetem na vesnicki
ceste.jenom blbi kecy sedlaku.tot vse. :lol:

  kurna.... to sem byl já na tom KQ,jak v poklidu odjíždím ze sobotního Offu z Dobřan
po komunikaci k tomu určené.A to sem já kokot dával bycha abych toho blba s
kamerou nesejmul,bo mi vlezl před kolku, místo na cestu čuměl do hledáčku.Hňup
koncak 16.05.2011 21:22:11

westik> a co honorar? kolik ti daly? :lol: :lol: :lol: :lol:
hesin1 16.05.2011 21:29:31

westik> A máš to,máme hlavního podezřelýho :lol: :lol: :lol:   Komunita tě
sleduje,ještě jednou a máš utrum +o( +o( +o( +o(
koncak 16.05.2011 21:30:46

hesin1> jakoze BAN? :lol: :lol: :lol: :lol:
Cali 16.05.2011 21:36:28

westik>koncak>kokoi>Aladin73 >http://www.zpravy-o...prima-15_5_2011.htmlčas
14,05  Po zralé úvaze jsem se rozhodl, že se na to ani nebudu koukat. Zas bych se jen
zbytečně nasr.l :-D  ale tohle bylo spise usmevny. zabery kolky jak jede po
skoroasvaltu, po poli ci polni ceste, a take nejaky zabery s srazu, a potom manik s
ditetem na vesnicki ceste.jenom blbi kecy sedlaku.tot vse. :lol:  kurna.... to sem byl já
na tom KQ,jak v poklidu odjíždím ze sobotního Offu z Dobřan po komunikaci k tomu
určené.A to sem já kokot dával bycha abych toho blba s kamerou nesejmul,bo mi vlezl
před kolku, místo na cestu čuměl do hledáčku.Hňup

  Pokud jsi nedal souhlas ke zveřejnění tak na tom můžeš vysoudit těžký prachy :-DD
pouvažuj ;-)
hesin1 16.05.2011 21:36:32

koncak> Jakože dojezdil v lese,bo začne psát články na "Zákaz vjezdu" a Primě dělat
nezávislýho konzultanta,aby netočili úplný kokotiny : : : :
westik 16.05.2011 21:37:01

koncak>westik> a co honorar? kolik ti daly? :lol: :lol: :lol: :lol:

  no já dostanu asi 3 roky natvrdo v hotelu se svýšenou obsluhou,ale copak já,ten
makáč co ho na Gladu přistihli jak  pludruje porost ten musí bejt v balíku. :lol: všichni
viděli na svých poškozených pozemcích jenom stopy a mistři z primi ho přistihnou při
činu. :-DD
Trloň 16.05.2011 21:40:25

jen škoda že za zakaz vězdu sou body,ten litr pokuty vem čert kdyby bylo nejhůř,každý
jezdí jinak,ale já mám ze své skušenosti to že když sem potkal nekoho na crosce tak
vždy jak ocas plný a nehleděl nanic.přitom kolka neudělá takovou škodu při normálnám
projetí jak ty drážky po motorce.ještě že mám známé 2myslivce a jeden znich má i KQ
novou,prej aby se dostal ke krmelci že ho bolí kolena :-D
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Luboš 16.05.2011 21:45:17

to byla taková komedie, že jenom blb to vezme vážně a ten pako co se tam předváděl
by potřeboval přes hubu a odebrat kolku a k tomu plašení zvěře, naložil jsem jednoho
chytrého a jel s ním pomalu k srnám, zastavil jsem na 10m, nechal to klapat a srny
jenom zíraly a nic, jít pěšky, tak vidím na 100m jenom zadky
HESP 16.05.2011 21:47:43

 http://olomoucky.den...i-v-lese-ve-vel.html  Omlouvám se, jestli to zde už bylo ...
hesin1 16.05.2011 21:49:03

Jó taková srna nebo laň a na zadky se do určitýho věku dá taky
koukat..................později už jen koukat :[ :[ :[ :lol: :lol: :lol:
Cali 16.05.2011 22:09:48

HESP >http://olomoucky.de...i-v-lese-ve-vel.html  Omlouvám se, jestli to zde už bylo
...

 celkem o hovně :-DD B-) +o(
Primitiv 16.05.2011 22:14:09

Myslivci at si zametou před vlastním prahem.Jsou to 100x větší lumpové než my.Střílej
zvěř a na černo jí prodávaj do knajp...To jsem slyšel od nejakeho chytrého člověka,tak
to tu zveřejňuji :-DD
HESP 16.05.2011 22:18:23

Primitiv > tak to vždycky začíná co ? Jeden řekne a druhej se toho chytne. To máš jak
na těch vesnicích. Na začátku vesnice si prdl a na konci posral ;-) Jako jo je pravda, že
si k nám jezdí střílet zvěř zahraniční střelci, ale platí za to dobré peníze a ta zvěř by se
stejně musela zlikvidovat..
Cali 16.05.2011 22:26:42

Primitiv>Myslivci at si zametou před vlastním prahem.Jsou to 100x větší lumpové než
my.Střílej zvěř a na černo jí prodávaj do knajp...To jsem slyšel od nejakeho chytrého
člověka,tak to tu zveřejňuji :-DD

 to není kec ale pravda a tvrdá realita nejvíce pytláků je z řad myslivců a mám to
podložené jménama ;-) samozřejmě nejsou všichni takový ale většina
větvičkář_Rox 16.05.2011 22:40:08

Cali> máš recht (y) A pytlák myslivec je dost težko postižitelnej.
hesin1 16.05.2011 22:43:35

větvičkář_Rox>Ale není,vyhledat,dojet,připravit o kořist a zmizet..........Zorro by
koukal :-$ :-$
Primitiv 16.05.2011 23:40:59

třeba by o tom mohli natočit na primě reportáž...ale to není vděčné téma...nyní frčí
čtyřkolky a fotbalové chuligánství...takže vše se musí pořádně zveličit aby si báby na
vesnicích mohli o čem vyprávět....
Zrzoun 17.05.2011 00:31:02
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Třeba byli páni redaktoři, možná i sám pan ředitel Primy od myslivců účastnících se
těchto reportáží, pozváni na hon (lov) ve stylu /NIGHT SAFARI/.
mar1tin 18.05.2011 00:17:43

Nejlepší jsou názory chytráků, kteří někde něco slyšeli a přitom sami vědí velký h.v.o.
Jinak je to všechno jen o ohleduplnosti a aspoň troše inteligence. A vy kteří, hážete
všechny myslivce do jedno pytle, protože i mezi nima jsou černé ovce, tak nevidíte to
samý mezi kolkařema? No jasně, stačí dva idioti ze sta, kteří to těm ostatním kazí a už
jsou všichni parchanti. A když vás myslivci tak serou, řeknu vám jedno: Vydržte,
protože myslivců ubývá a kolkaři se množí geometrickou řadou, takže za pár let už vás
nebude nikdo obtěžovat a už ani ta zvěř, která tam žila staletí, vás tam srát nebude.
Tímto samozřejmě nechci napadat ty slušné a věřím, že těch slušných je mezi
kolkařema většina, tak jak je většina těch slušných mezi myslivcema.
kokoi 18.05.2011 00:23:43

mar1tin> No tam zvěř tam žila dokonce tisíciletí před myslivcema a nijak je k tomu
nepotřebovala. A určitě by se bez nich obešla i dneska. A s kolkařema by se určitě
naučila vycházet líp než s myslivcema.
mar1tin 18.05.2011 00:41:44

kokoi> Zvěř žila tisíce let před myslivcema a stovky let s myslivcema, s kolkařema je
to zatím pár let, otázka je, jak ještě dlouho, pokud budou všichni chtít jezdit v lese.
martinur 18.05.2011 10:44:41

Neznám slušného myslivce a to mám mezi nimi i kamarády. Všem jde především o to si
vystřelit na něco živého. Sám jsem se myslivosti věnoval přes dvacet let, bez lovecké
zbraně. Že ctyřkolky plaší zvěř je možné, ale to myslivcům vadí zejména proto, že
nemohou v klidu obeznávat zvěř a nemohou zvěř potom v klidu střílet z vozidel. Což je
zakázáno. To plašení zvěře je sporné, zvěř si rychle zvykne na místní podmínky. U nás
je nejvíce zvěře ve vojenském prostoru. Zvěř nevyplaší ani střelba, ani tanky
projíždějící pár metrů od nich. Na střelbu zvěř prakticky nereaguje. Ani když jí letají
střely se stopovkou pár metrů nad hlavou.  Bohužel pro ni, protože ve VVP Dědice mají
"myslivci" většinu krmelišť právě na cvičištích, kde to mají zakázané. Porušují tím
několik zákonů, ale hlavně že můžou "vykonávat právo myslivosti", fuj (n) .
sparkl67 18.05.2011 10:48:11

Děda mé ženy dej mu pámpu věčnou slávu, byl hajnej v Českým středohoří měl
takovej ten kloubovej traktůrek s min 90ti decibelama z vejfuku. Přesto když jel s tím
zakrmovat zvěř, tak ona se za něj postupně řadila už z kraje lesa za valník a šla za ním
až ke krmelcům. Chci říci tím podstatné - zvěř je divoká a plachá tak jako mi si zvyká
na různé a musí vždy mít čas zareagovat na různé podměty z okolí a v pohodě se
přesunout. Jezdím v lese převážně na povolení a to vždy za učelem pracovním. Radím
všem, kdo jsou rozumní jezdit po základních cestách, netůrovat a převážně na pomalé
rychlosti, pak jste tiší jak kde jakej traktor. Za těchto podmínek Vás zvěř zaregistruje a
v pohodě se přesune. V tomto směru jsou horší baikeři-cyklisté, kteří jedou po stezce ,
či cestě - nedej bože proti větru, zvěř se jich lekne v poslední vteřině a pak jsou z toho
úleku a úprku zvláště u vysoké zvěře zlámané nohy. Já spíše zažívám to že zvěř na
cestě ještě chvíli čeká na okamžik, kdy se více přiblížím a pak odběhne. Tato slova jsou
jen pro rozumné ostatní mě nezajímají a měli by za své prohřešky pykat. A ještě něco z
takovéhoto přístupu co jsem uvedl výše zvěř trauma nemá, protože je na to převážně v
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našich lesích zvyklá, těžba, samovýroba, harvestory, lesní údržba aj. Jediné traunma z
toho má důchodce, který do lesa utekl před mladými, za bájmým klidem, pro kterého
je kolka něco nového tak jako pro pradědky první traktory a možná někdo na posedu,
kdo zrovna dostal povolenku k odstřelu a jemuž jste vyplašili úlovek století.Nabádám
Vás jezděte po lese tedy tak jak je výše uvedeno a budete mít čistší svědomí. TO JE
MůJ NÁZOR !!!!!!!! Kdo se mnou souhlasí ???? SPARKY
sparkl67 18.05.2011 10:54:59

martinur> souhlasím s Tebou
abul 18.05.2011 11:32:58

sparkl67> jj, svatá pravda :-DD
Zrzoun 18.05.2011 11:41:41

mar1tin>Nejlepší jsou názory chytráků, kteří někde něco slyšeli a přitom sami vědí
velký h.v.o. Jinak je to všechno jen o ohleduplnosti a aspoň troše inteligence. A vy
kteří, hážete všechny myslivce do jedno pytle, protože i mezi nima jsou černé ovce, tak
nevidíte to samý mezi kolkařema? No jasně, stačí dva idioti ze sta, kteří to těm
ostatním kazí a už jsou všichni parchanti. A když vás myslivci tak serou, řeknu vám
jedno: Vydržte, protože myslivců ubývá a kolkaři se množí geometrickou řadou, takže
za pár let už vás nebude nikdo obtěžovat a už ani ta zvěř, která tam žila staletí, vás
tam srát nebude. Tímto samozřejmě nechci napadat ty slušné a věřím, že těch
slušných je mezi kolkařema většina, tak jak je většina těch slušných mezi myslivcema.

  Ahoj, mám sice na profilu Praha, ale vyrostl jsem na vsi. Nechtěl jsem už reagovat na
vlákně o myslivcích, ale tobě ještě napíšu. Vím, že jsou debilové na jedné i druhé
straně danného sporu.  Je vidět, že i ty a asi i tvoji předkové byli nimrodi.  Ale když já
dneska vidím, jak se u nás na Rokycansku myslivci starají o zvěř, tak bych blil.  Není to
jak před 20-25 lety, kdy chodili a bylo je vidět v zimě do lesa s pytlema a kýblema,
nebo na brigády. Dneska je tam jeden a je to mladej kluk, ten vezme jednou za tři
týdny traktor, nebo Samuraje, něco naloží a jede do lesa, ale to je všechno!! Ale když
je hon, tak to jich je najednou mraky a lidi co jsem nikdy ani neviděl.  Nejvíc mě
vytočili asi před 10 lety, to přivezli z bažantnice vůz bažantů, odvezli ho doprostřed
pole, tam vůz odpřáhli a otevřeli a nechali ho tam stát.  Po necelé hodině tam naběhli ti
jak jsem psal víš. Bažanti byli rozprostření tak v kruhu 100m okolo vozu a nějaký byli
ještě na voze, vůbec se lidí nebáli, byli jak slepice.  Tydle vemena se postavili do řady,
tak na 10 metrů od nich a pustili na ta kuřata psi.  Jak se něco zvedlo, hned to ti
fanatici rozstříleli na hadry, no myslím že se to pak nedalo ani žrát, co tam muselo být
olova. Pak protože to lítat nechtělo, to normálně vyhazovali do vzduchu a pálili do toho,
jak smyslů zbavený.  Co přitáhli psi to zapeřovali. Ze 120 kusů nechali 15. A ještě se
pohádali, co kdo sejmul a kolik si toho kdo odveze. Tak takhle teda z mého pohledu
myslivost nevypadá.
Richard.cz 18.05.2011 11:44:24

sparkl67> Ahoj, já určitě souhlasím. Do lesa JEZDÍM, ne že ne, a v drtivé většině
případů zůstávám právě na cestách, ať už jsou víc či míň "viditelné" v terénu. Při tom
se snažím jezdit buď sám (což má svá rizika, vím) anebo v co nejmenších skupinkách -
tak do 5 kolek maximálně. A každopádně se snažím, aby po mně nezůstávaly stopy,
nebo jen minimální...
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HESP 18.05.2011 11:56:13

Podle mě je zbytečné se už nějak k tomu všemu vyjadřovat. Kdo není slepý tak si
všimne, že na tomhle vlákně a i na vlakně 
http://www.quadmania...etail/?ft=154&fid=31 na sebe narazý skupinky lidí, které mají
odlišné názory. Co napíše jeden tak to se už nelíbí druhému, co napíše druhý tak to se
už nelíbí třetímu. Každý má v hlavě svůj zážitek a toho se drží, proto se zde a ani na
druhém vlákně nikdy nenajde společná cesta jak se k danému problému postavit ;-)
Teď po mě můžete vrhat kameny :o
Zrzoun 18.05.2011 11:59:46

mar1tin>kokoi> Zvěř žila tisíce let před myslivcema a stovky let s myslivcema, s
kolkařema je to zatím pár let, otázka je, jak ještě dlouho, pokud budou všichni chtít
jezdit v lese.

  Jinný příklad = na posekaném poli je kočka, já vím pro myslivce škodná, okamžítě
flinta o bác. Ale je u nás ve vsi fajér /taky myslivec/, vidí kočku jak na poli (cca 20-30
metrů od posledního stavení) číhá na myš, okamžitě pouští dva až tři psi se řvaním
/kočička vem si jí/.  Ti psi tu kočku pochopitelně maj hned a roztrhaj jí na kusy.  Pán
psi vychválí a vezme si z kočky ocásek. A to je tam furt.   Je podle tebe tohle
myslivost?  Prosím napiš, kolik ty osobně jako myslivec jsi potkal v lese kolkařů, co jeli
mimo cestu.   Já taky někdy vjedu do lesa, ale tak jednou dvakrát za rok a to jenom na
vyštěrkovanou cestu a bojím se, aby mě někdo nezastřelil.  Mám ségru cca 10 km po
silnici, objíždím les.  Přes les po upravený cestě je to cca 2km + 1km polňačka +
0,3km asfalt. Fakt to jedu tudy tak jednou dvakrát za rok a vždycky mě někdo chytí a
je zle.  Radši jezdím okolo po silnici, než bych se bál, že po mě někdo vystřelí.   Ježdění
mimo silnici a cesty moc neuznávám, jo něco jinnýho je nějaká krosová trať nebo
okruh.   Píšu ti to, protože si myslím, že jsem slušnej kolkař. Nikde se nepředvádím,
nikde nedělám bordel, neprovokuju, ale furt mě někdo (a v mém případě jsou to
většinou /ochránci přírody/) prcá ve stylu, vy čtyřkolkáři nám tady děláte bordel, vy
nám to tu rozjíždíte atd.  A při tom, já tam jenom projíždím a třeba i poprvé v životě a
stejně jsem vhozenej do jednoho pytle s debilem co tam na sportce dělal bordel
předemnou. A to mě sere.  Je to ale tak, jak jsi psal, je to o jedincích co to poserou i
ostatním, který jsou třeba i slušný.  A to platí i o myslivcích i o kolkařích i o všech
ostatních
Zrzoun 18.05.2011 12:03:29

HESP>Podle mě je zbytečné se už nějak k tomu všemu vyjadřovat. Kdo není slepý tak
si všimne, že na tomhle vlákně a i na vlakně
http://www.quadmania...etail/?ft=154&fid=31 na sebe narazý skupinky lidí, které mají
odlišné názory. Co napíše jeden tak to se už nelíbí druhému, co napíše druhý tak to se
už nelíbí třetímu. Každý má v hlavě svůj zážitek a toho se drží, proto se zde a ani na
druhém vlákně nikdy nenajde společná cesta jak se k danému problému postavit ;-)
Teď po mě můžete vrhat kameny :o

  Žádný kameny nebudou, ty mluvíš rozumně a máš svým způsobem pravdu.
HESP 18.05.2011 12:22:38
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Zrzoun>HESP>Podle mě je zbytečné se už nějak k tomu všemu vyjadřovat. Kdo není
slepý tak si všimne, že na tomhle vlákně a i na vlakně
http://www.quadmania...etail/?ft=154&fid=31 na sebe narazý skupinky lidí, které mají
odlišné názory. Co napíše jeden tak to se už nelíbí druhému, co napíše druhý tak to se
už nelíbí třetímu. Každý má v hlavě svůj zážitek a toho se drží, proto se zde a ani na
druhém vlákně nikdy nenajde společná cesta jak se k danému problému postavit ;-)
Teď po mě můžete vrhat kameny :o  Žádný kameny nebudou, ty mluvíš rozumně a
máš svým způsobem pravdu.

  Ono tady nejde o to, co kdo napíše a jak se vyjádří, ale chvilkama, když mám čas tak
si pročítám příspěvky a u některých se dá říct, že tomu dotyčný rozumí a ví o čem
mluví. V tom případě by měl, ale vědět, že když má společnost xxxxx v
obhospodařování les tak ten les do určité míry svěří hajnému ( který je zaměstnancem
té společnosti xxxxx )a ta společnost předpokládá, že se bude o něj starat jak se sluší a
patří.  Tzn. když se vyhraje tendr na těžbu cca 13 000m3 tak je jasné, že les bude po
těžbě ,,zdevastován,, proto po skončení těžby se cesty rovnají, a když tam potom
projedou nadšenci na motorkách, čtyřkolkách tak cesty mají zase jiný vzhled a hajný
dostane ,,zmrdáno,, důtku a také to pozná na platu, že les není v tom stavu v jakém si
společnsot xxxxx představovala :o  Ono ani nejde tak o zvěř jako o to, že některé
společnosti nejsou vůbec tolerantní vůči novým a stále se rozrustajicím koníčkům jako
jsou právě 4kolky ;-)
Zrzoun 18.05.2011 12:35:52

HESP> no jasně, to se dá pochopit.  Ale je velký rozdíl mezi hajným toho daného
revíru, který ten daný les spravuje a panem myslivcem /lovcem/, co ve většině případů
do lesa příjde jenom když má možnost zabíjet.
HESP 18.05.2011 12:40:24

Zrzoun>HESP> no jasně, to se dá pochopit.  Ale je velký rozdíl mezi hajným toho
daného revíru, který ten daný les spravuje a panem myslivcem /lovcem/, co ve většině
případů do lesa příjde jenom když má možnost zabíjet.

  Myslivce nehájím, protože s nimi do styku nepřicházím, ale snažím se jenom otevřít
oči těm, kteří mají šedý zákal a vidí jen to, co vidět chtějí. A nestrkat Myslivce a
Hajného do jednoho pytle !!
abul 18.05.2011 13:03:06

HESP> Jak píšeš, nestrkat myslivce a hajného do jednoho pytle, to je v pořádku.
Stejně tak je třeba, aby společnost začala rozlišovat mezi čtyřkolkářem dobytkem a
čtyřkolkářem. To se ale zatím neděje :´-(
marek.sm 18.05.2011 13:07:51

Normální cestu nezničí ani průjezd 100 4kolek.
HESP 18.05.2011 13:17:28

marek.sm>Normální cestu nezničí ani průjezd 100 4kolek.

  Nevím, co si představuješ pod pojmem ,,normální cesta,, ale určitě nemám na mysli
zpevněnou komunikaci. Po takových komunikacích by se totiž nemělo s těžkou lesní
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technikou jezdit.  Tzn. že mám já na mysli hlíněnou cestu, kterou vyvážečky změní na
tankodrom. Po ukončení těžby se cesta zpět zahrne. Zdůrazňuji, že jenom zahrne.
Jenže už to není ono !! Proto průjezd motorek z nich udělá zase trošku jinou cestu.
Samozdřejmě, že to není jak po vyvážečce, ale i tak se to musí zase urovnávat a to
jsou love chechtáky na víc :o
Richard.cz 18.05.2011 13:27:15

HESP>marek.sm>Tzn. že mám já na mysli hlíněnou cestu, kterou vyvážečky změní na
tankodrom. Po ukončení těžby se cesta zpět zahrne. Zdůrazňuji, že jenom zahrne. 

Jenže takovou cestu poznamená (neříkám zničí) průjezd čehokoliv - čtyřkolky, ale taky
auta, motorky, kola, atd. Jenže když se tisíckrát zopakuje "bordel dělají čtyřkolkáři",
tak se ta lež stane pravdou. To že silnici rozjel myslivec (a jsme zas u toho) se
samurajem pak už nikoho nezajímá.  Pokud se cesta jen zahrne a zůstane měkká, no
tak se musí počítat s tím, že bude okamžitě zničená, například i splavená deštěm.
Takováhle fiktivní "spravená cesta" je pak potěmkinova vesnice, a se čtyřkolkářema to
nijak nesouvisí, jen se hledá viník aby se mohlo říct proč ta krásná cesta "zmizela".
marek.sm 18.05.2011 13:28:34

Nevím jak vypadá zahrnutá cesta, myslím běžnou lesní cestu. Jezdím do lesa i
traktorem a pokud není vyloženě na jaře po tání rozbahněná tak po průjezdu traktoru
nebo x 4 kolek není žádná škoda. Občas tahám po našich cestách klády na řetězu a tu
malou rýhu co vyrejou do cesty ani nestojí za řeč. Spíš to jen tak trochu seškrábne drn
na louce. Něco jinýho je pokud někdo rozreje podmáčenou louku, ale pokud se bavíme
o cestě tak něvěřím, že kolka může způsobit nějaký škody co by stály za řeč.
HESP 18.05.2011 13:31:41

Takováhle fiktivní "spravená cesta" je pak potěmkinova vesnice, a se čtyřkolkářema to
nijak nesouvisí, jen se hledá viník aby se mohlo říct proč ta krásná cesta
"zmizela".[/quote]  Jestli chceš tak ti můžeme posílat faktury jenom za to zahrnutí !!
Třeba změníš názor a příště budeš psát jiná slova !!
HESP 18.05.2011 13:36:31

marek.sm>Nevím jak vypadá zahrnutá cesta, myslím běžnou lesní cestu. Jezdím do
lesa i traktorem a pokud není vyloženě na jaře po tání rozbahněná tak po průjezdu
traktoru nebo x 4 kolek není žádná škoda. Občas tahám po našich cestách klády na
řetězu a tu malou rýhu co vyrejou do cesty ani nestojí za řeč. Spíš to jen tak trochu
seškrábne drn na louce. Něco jinýho je pokud někdo rozreje podmáčenou louku, ale
pokud se bavíme o cestě tak něvěřím, že kolka může způsobit nějaký škody co by stály
za řeč.

  Jednu dobu jsme si nechávali navážet tuny kameniva na cesty do lesa. Objednávali
jsme válec + traktobagr. Chtěli jsme cesty zpevnit tak, aby houbaři, turisté a motorkáři
jezdili po dobrých cestách a neodbočovali na nezpevněné cesty a neničili je. Jenže, co
se nestalo v našem státě. Přes noc někdo 26tun kameniva odvezl, válec posprejovali a
na traktobagru zrcátka ulomily. Takže od té doby jenom cesty zahrňujeme a dělají to
tak ,,skoro,, všechny společnosti
cort 18.05.2011 13:43:23
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Je sice blbost se obhajovat tím, že někdo jiný nadělá větší bordel než já, ale trvdit že
lesáci po sobě něco uklidí? Mají to sice nařízené (a někde se tak dokonce možná i děje),
ovšem z vlastní zkušenosti vím že na to kálej jak na placatej šutr. Koleje od různejch
Lakatošů, vyvážeček a podobnejch potvor v lese většinou zůstanou jako památka už
navždy. A že to způsobí průjezdy čtyřkolek? Jo, ale LKT 81...
Cali 18.05.2011 13:48:43

Hesp neberu Ti iluze ale ještě jsem neviděl že by po Těžbe srovnali cestu ;-) , dál jak
píšeš že se mají starat o les no odřená kůra od táhání a nikdo to nezatřel barvou co si
mám pak myslet???
HESP 18.05.2011 13:49:55

cort > Ano vím jak to myslíš, ale musíš si nejdříve zjistit jestli je les v majetku
vlastníka nebo společnosti. Pokud to má ve vlastnictví soukromník tak si myslím že se
nemusím vyjadřovat = nemá peníze. A pokud je to ve vlastnictví společnosti a kašle na
to, jak tady píšeš tak to je mi líto. My to, ale udržujeme a jestli společnsot na další rok
po nás na to bude taky kašlat tak za to my už nemůžeme ..
HESP 18.05.2011 13:51:05

Cali > Jsi z KM. Tak sedni do auta a jeď se podívat k zámečku. Tam se má nebo už je
srovnaná cesta !!
Cali 18.05.2011 13:52:29

HESP>Cali > Jsi z KM. Tak sedni do auta a jeď se podívat k zámečku. Tam se má nebo
už je srovnaná cesta !!

 jo jsem tak sedni do auta a zajeď si na hvězdu ;-)
marek.sm 18.05.2011 13:52:56

Cesta je podle mě od toho aby se po ní jezdilo. Pokud to zničí čtyřkolka co má i s
jezdcem 4 metráky tak to nelze nazývat cestou.
HESP 18.05.2011 13:53:07

Cali>HESP>Cali > Jsi z KM. Tak sedni do auta a jeď se podívat k zámečku. Tam se má
nebo už je srovnaná cesta !! jo jsem tak sedni do auta a zajeď si na hvězdu ;-)

  S tou my nemáme nic společného !! Takže je mi líto
Cali 18.05.2011 13:53:37

HESP nezapomeň že Zámeček je ukázkovej revír a motá se tam hodně lidí, klidně dojeď
vemu Tě na kolku a projedem to ukážu Ti co a jak.
HESP 18.05.2011 13:53:47

marek.sm>Cesta je podle mě od toho aby se po ní jezdilo. Pokud to zničí čtyřkolka co
má i s jezdcem 4 metráky tak to nelze nazývat cestou.

  Není cesta jako cesta. Už jsem to tady psal :o
Cali 18.05.2011 13:55:19
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HESP já Tebe neobviňuju jen Ty tady bráníš XY firmy tak já taky mluvím všeobecně o
lesích, a u koho že to děláš? Se zeptám revírníka.
HESP 18.05.2011 13:55:45

Cali>HESP nezapomeň že Zámeček je ukázkovej revír a motá se tam hodně lidí, klidně
dojeď vemu Tě na kolku a projedem to ukážu Ti co a jak.

  O Hvězdu se stará kdo ? No, ale nezapomeň, že v roce 2009 měl Zámeček v
obhospodařování CE WOOD (údajě) a vypadalo to tam jak v pralese :-$
Cali 18.05.2011 13:56:27

marek.sm>Cesta je podle mě od toho aby se po ní jezdilo. Pokud to zničí čtyřkolka co
má i s jezdcem 4 metráky tak to nelze nazývat cestou.

 Maro svatá pravda dá se nazvat u nás v čr dálnice dálnicí??? Já myslím že ne. (n)
Cali 18.05.2011 13:58:00

HESP> CE WOOD že jsi vzpoměl super tunel firma učebnicový příklad :-) :lol: :lol: :lol:
HESP 18.05.2011 13:59:15

Cali>HESP> CE WOOD že jsi vzpoměl super tunel firma učebnicový příklad :-) :lol: :lol:
:lol:

   :-$ :-$
HESP 18.05.2011 14:01:04

Cali>marek.sm>Cesta je podle mě od toho aby se po ní jezdilo. Pokud to zničí
čtyřkolka co má i s jezdcem 4 metráky tak to nelze nazývat cestou. Maro svatá pravda
dá se nazvat u nás v čr dálnice dálnicí??? Já myslím že ne. (n)

  Jednu dobu jsem jezdil, každý den do Brna v Toyotě Hilux. To byla pohoda, ale potom
už jen fabií a myslím, že kdyby za ty miliardy, co stály ty dálnice koupili každé rodině
Jeepa tak by udělali lépe :-)
Zrzoun 18.05.2011 14:03:44

Hele kluci já mám takový pocit, že HESP má kolku, tak přesně ví co kolka v lese udělá. 
Tak nemá cenu se s ním hádat a přít.  Když les jenom projedeš bez blbostí, tak tě
takový hajný jako je HESP nechá být.  Ale když mu tam budeš hodinu vyjíždět kolečko,
tak tě z lesa právem vykáže.
Cali 18.05.2011 14:07:23

HESP>Cali>marek.sm>Cesta je podle mě od toho aby se po ní jezdilo. Pokud to zničí
čtyřkolka co má i s jezdcem 4 metráky tak to nelze nazývat cestou. Maro svatá pravda
dá se nazvat u nás v čr dálnice dálnicí??? Já myslím že ne. (n)  Jednu dobu jsem jezdil,
každý den do Brna v Toyotě Hilux. To byla pohoda, ale potom už jen fabií a myslím, že
kdyby za ty miliardy, co stály ty dálnice koupili každé rodině Jeepa tak by udělali lépe
:-)
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  Novidíš za chvilku se pochopíme všichni je to jen o dialogu ;-)
Richard.cz 18.05.2011 14:35:49

HESP>Jestli chceš tak ti můžeme posílat faktury jenom za to zahrnutí !! Třeba změníš
názor a příště budeš psát jiná slova !!

Faktury klidně pošli, zasměju se a dám je k ostatnímu sběru který vozím do sběrného
dvora. Jiná slova určitě psát nebudu. Jestli je ta cesta "opravena" tak, že ji zničí první
bicykl, který tudy projede, a spláchne první jarní deštík, tak ať prosím nezkouší tohle
házet na kolkaře. Cesta je prostě k ježdění. Rozuměj - mně je jedno jestli to někdo
opraví tak jak píšeš, nebo jestli to udělá nějak úplně jinak, jen odmítám, abych byl
spojován s důsledky jeho počínání.
Richard.cz 18.05.2011 14:41:33

Zrzoun>Hele kluci já mám takový pocit, že HESP má kolku, tak přesně ví co kolka v
lese udělá.  Tak nemá cenu se s ním hádat a přít. 

Někde na začátku psal že kolku nemá, ale jezdí na ní občas pracovně... Nicméně jestli
aspoň občas jezdí, tak MUSÍ mít představu jak to vypadá když někdo problumlá slušně,
anebo když na plnej plyn vyhrabe koleje...
cort 18.05.2011 14:43:43

HESP> Jiný kraj, jiný mrav - ok. Ale proč to paušalizuješ? Jinak třeba můj kamarád je
tu šéf správy oblastních lesů (nebo jak se to jmenuje) a já mu každej rok jezdím po
zimě (nebo když trochu víc zafouká) zaměřovat polomy. Takže o problematice něco vím
a občas na to vejrám jak cikán na lopatu.
HESP 18.05.2011 14:46:16

Richard.cz>HESP>Jestli chceš tak ti můžeme posílat faktury jenom za to zahrnutí !!
Třeba změníš názor a příště budeš psát jiná slova !!Faktury klidně pošli, zasměju se a
dám je k ostatnímu sběru který vozím do sběrného dvora. Jiná slova určitě psát
nebudu. Jestli je ta cesta "opravena" tak, že ji zničí první bicykl, který tudy projede, a
spláchne první jarní deštík, tak ať prosím nezkouší tohle házet na kolkaře. Cesta je
prostě k ježdění. Rozuměj - mně je jedno jestli to někdo opraví tak jak píšeš, nebo
jestli to udělá nějak úplně jinak, jen odmítám, abych byl spojován s důsledky jeho
počínání.

  Jezdi by chtěl každý, ale platit a nést důsledky nikdo. Faktůra není k zasmátí, ale k
zaplacení. Pokud to nechceš zaplatit tak se zdrž výrazů.  Nevím jak jinak ti to vysvětlit.
Seš starší, ale nějak nechápeš. Tak jinak. Když si společnsot xxxxx spraví cestu za své
peníze a zničí jí myslivec, hajný teréním autem, které patří té spoečnosti xxxxx tak
není, co řešit. Budou držet hubu a nic o čtyřkolkách mluvit nebudou, ale pokud si tu
cestu zničí myslivec, hajný teréním automobilem společnosti xxxxx a vzápětí uvidí jak
za ním po té zničené cestě, kterou on zničil projede někdo na motocyklu tak, proč by
házel vinu na sebe, když jí může hodit na toho motorkáře :o chápeš tu pointu ? Já
nestojím proti 4kolkářům jen bráním lidi, společnosti ,které na vás neplivou, ale vy
plivete na ně
Zrzoun 18.05.2011 14:47:01
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Richard.cz>Zrzoun>Hele kluci já mám takový pocit, že HESP má kolku, tak přesně ví
co kolka v lese udělá.  Tak nemá cenu se s ním hádat a přít. Někde na začátku psal že
kolku nemá, ale jezdí na ní občas pracovně... Nicméně jestli aspoň občas jezdí, tak
MUSÍ mít představu jak to vypadá když někdo problumlá slušně, anebo když na plnej
plyn vyhrabe koleje...

  No to předpokládám.
westik 18.05.2011 14:55:47

Já nevím co se dohadujete,v GB je po královský svatbě a není o čem psát no a
"čtyřkolkáři" to je vděčný téma,tak proč do toho zase trochu nerejpnout.Hajzlové jsou
na obou stranách,tak proč si tu něco dokazovat. B-)
Richard.cz 18.05.2011 14:57:06

HESP>Richard.cz>HESP>Jezdi by chtěl každý, ale platit a nést důsledky nikdo. Faktůra
není k zasmátí, ale k zaplacení. Pokud to nechceš zaplatit tak se zdrž výrazů.  Nevím
jak jinak ti to vysvětlit. Seš starší, ale nějak nechápeš. Tak jinak. Když si společnsot
xxxxx spraví cestu za své peníze a zničí jí myslivec, hajný teréním autem, které patří té
spoečnosti xxxxx tak není, co řešit. Budou držet hubu a nic o čtyřkolkách mluvit
nebudou, ale pokud si tu cestu zničí myslivec, hajný teréním automobilem společnosti
xxxxx a vzápětí uvidí jak za ním po té zničené cestě, kterou on zničil projede někdo na
motocyklu tak, proč by házel vinu na sebe, když jí může hodit na toho motorkáře :o
chápeš tu pointu ? Já nestojím proti 4kolkářům jen bráním lidi, společnosti ,které na
vás neplivou, ale vy plivete na ně

"Výrazů" se prosím zdrž sám. Jsem přesvědčen, že pointu jsem pochopil naprosto
přesně. Poněkud si protiřečíš. Krásně si popsal jak ta "společnost", na kterou já
neplivu, ani mě nezajímá, a ani o ní nevím protože to k ničemu nepotřebuju, je naopak
připravená plivnout na mě. A ve skutečnosti vlastně ani nemusím nikudy projet, rovnou
se řekne - to udělali kolkaři. edit: aby nedošlo k nějakému nedorozumění ohledně
faktur: tvoje faktury URČITĚ platit nebudu, a stejně tak si tím nebudu u Tebe kupovat
nějaké právo abych něco psal. Platím si SVOJE faktury a taky ti je necpu.
HESP 18.05.2011 15:10:24

Richard.cz>HESP>Richard.cz>HESP>Jezdi by chtěl každý, ale platit a nést důsledky
nikdo. Faktůra není k zasmátí, ale k zaplacení. Pokud to nechceš zaplatit tak se zdrž
výrazů.  Nevím jak jinak ti to vysvětlit. Seš starší, ale nějak nechápeš. Tak jinak. Když
si společnsot xxxxx spraví cestu za své peníze a zničí jí myslivec, hajný teréním autem,
které patří té spoečnosti xxxxx tak není, co řešit. Budou držet hubu a nic o čtyřkolkách
mluvit nebudou, ale pokud si tu cestu zničí myslivec, hajný teréním automobilem
společnosti xxxxx a vzápětí uvidí jak za ním po té zničené cestě, kterou on zničil
projede někdo na motocyklu tak, proč by házel vinu na sebe, když jí může hodit na
toho motorkáře :o chápeš tu pointu ? Já nestojím proti 4kolkářům jen bráním lidi,
společnosti ,které na vás neplivou, ale vy plivete na ně"Výrazů" se prosím zdrž sám.
Jsem přesvědčen, že pointu jsem pochopil naprosto přesně. Poněkud si protiřečíš.
Krásně si popsal jak ta "společnost", na kterou já neplivu, ani mě nezajímá, a ani o ní
nevím protože to k ničemu nepotřebuju, je naopak připravená plivnout na mě. A ve
skutečnosti vlastně ani nemusím nikudy projet, rovnou se řekne - to udělali kolkaři.
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edit: aby nedošlo k nějakému nedorozumění ohledně faktur: tvoje faktury URČITĚ
platit nebudu, a stejně tak si tím nebudu u Tebe kupovat nějaké právo abych něco
psal. Platím si SVOJE faktury a taky ti je necpu.

  Tak sem nepleť tuhle větu ,,Takováhle fiktivní "spravená cesta" je pak potěmkinova
vesnice, a se čtyřkolkářema to nijak nesouvisí, jen se hledá viník aby se mohlo říct proč
ta krásná cesta "zmizela",, a krom toho sis tu faktůru chtěl sám prohlídnout. Nic jsem ti
necpal. Jen jsem ti nabídl, že ti ji pošlu, když budeš chtít. Tvá odpověď byla, že klidně
mohu. :-)
Richard.cz 18.05.2011 15:25:00

HESP> Jasně že jí POSLAT můžeš, jen ji nechtěj ode mne ZAPLATIT a ještě tím
podmiňovat co tu můžu nebo nebo nemůžu psát! O cestách, které se opravují tak že se
volně zavezou jsi psal Ty sám. Trvám na tom, že ta "oprava" je pak jen fiktivní, a je to
typický příklad potěmkinovy vesnice - tj. že se něco udělá aby to "vypadalo" ale ve
skutečnosti to není. Protože co to je za "cestu", když ji zničí první auto (nebo, motorka,
nebo kolka) která tudy projede, tj. co to je za cestu, když se po ní nedá projet? A
zároveň Tě znovu ujišťuju: mně je JEDNO jestli to někdo opravuje jak píšeš, nebo nebo
jestli to bude dělat JINAK, jen odmítám, aby se důsledky za to házely na mne (ať už
přímo, nebo přeneseně formou jakési kolektivní viny že jsem "takykolkař").
HESP 18.05.2011 15:41:37

Richard.cz>HESP> Jasně že jí POSLAT můžeš, jen ji nechtěj ode mne ZAPLATIT a ještě
tím podmiňovat co tu můžu nebo nebo nemůžu psát! O cestách, které se opravují tak
že se volně zavezou jsi psal Ty sám. Trvám na tom, že ta "oprava" je pak jen fiktivní, a
je to typický příklad potěmkinovy vesnice - tj. že se něco udělá aby to "vypadalo" ale
ve skutečnosti to není. Protože co to je za "cestu", když ji zničí první auto (nebo,
motorka, nebo kolka) která tudy projede, tj. co to je za cestu, když se po ní nedá
projet? A zároveň Tě znovu ujišťuju: mně je JEDNO jestli to někdo opravuje jak píšeš,
nebo nebo jestli to bude dělat JINAK, jen odmítám, aby se důsledky za to házely na
mne (ať už přímo, nebo přeneseně formou jakési kolektivní viny že jsem "takykolkař").

  Na pořádnou cestu z kvalitního materiálu nejsou peníze a to už jsem také říkal. A
JESTLI jsme měli v plánu udělat pro vás a ostatní kvalitní komunikace a zloději nám
odcizili materiál a ještě poničily stavební techniku tak, kdo by měl ještě zájem v tom
pokračovat ? Tak, co máme udělat ? Máme to nechat tak jak tady všichni píšete ?
Podívej se na odkaz corta a pak se zamysli jestli je lepší ASPOŇ zahrnou tu cestu a
upravit nebo ju nechat tak jak jí technika zničí !!! Teď mluv
marek.sm 18.05.2011 15:47:04

Někde jsi psal "uvedení do původního stavu" to znamená aby se po ní dalo zase
normálně jezdit. Jak to uděláte není naše starost, ale neber to nijak ve zlým, mně to
žíly netrhá a raději se projednu "členitější" cestou, teda pokud zrovna netáhnu vozejk.
HESP 18.05.2011 15:58:34

marek.sm>Někde jsi psal "uvedení do původního stavu" to znamená aby se po ní dalo
zase normálně jezdit. Jak to uděláte není naše starost, ale neber to nijak ve zlým, mně
to žíly netrhá a raději se projednu "členitější" cestou, teda pokud zrovna netáhnu
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vozejk.

  Já třeba nevím jak tam u vás, ale tady zatím se 4kolkářama problémy až tak velké
nemáme. Tady je spíše problém, že na jedné straně lesa máš zákaz vjedu a na druhé
straně lesa ne. Takže my na ně nemůžeme. Celkově zelení mužíčci, když si dají ve
vyhledávači na youtube.com slovo čtyřkolky tak jim vyjede tohle video Pak se není
čemu divit, když se tam ještě dohadují komu vytekl do potoka olej.  Ten původní stav
je stav v jakém společnost xxxxx les převzala. Ono nejsme povinní za svoje peníze ty
lesní cesty zkvalitňovat, ale po dohodě s městem apod. jsme to chtěli zlepšit, ale díky
krádeži se to nedalo. Vy někteří frajeři, kteří nevíte o čem mluvíte a hájíte jenom svůj
koníček jste potřebovali obětního beránka a já se vám nabídl a snažil se vám vysvětlit,
že nění všechno a všude tak jak si myslíte a vidíte. :
marek.sm 18.05.2011 16:22:06

Nesmíš bejt tak přecitlivělej, nikdo z Tebe nedělá obětního beránka. Jinak souhlas
magoři se najdou na obou stranách.
Richard.cz 18.05.2011 18:16:11

HESP>Richard.cz>HESP> Na pořádnou cestu z kvalitního materiálu nejsou peníze a to
už jsem také říkal. A JESTLI jsme měli v plánu udělat pro vás a ostatní kvalitní
komunikace a zloději nám odcizili materiál a ještě poničily stavební techniku tak, kdo
by měl ještě zájem v tom pokračovat ? Tak, co máme udělat ? Máme to nechat tak jak
tady všichni píšete ? Podívej se na odkaz corta a pak se zamysli jestli je lepší ASPOŇ
zahrnou tu cestu a upravit nebo ju nechat tak jak jí technika zničí !!! Teď mluv

 No píšeš v zásadě pořád to samé, takže na to taky nemůžu napsat nic jiného než (už
potřetí) zas to samé. Je mi vážně JEDNO jakou cestu uděláte, nemám sebemenší
ambici říkat jak ta či ona cesta má vypadat, z čeho má být, atd. jen prostě NECHCI,
aby mě pak někdo obviňoval že jsem "zničil" cosi, co se propadne i pod veverkou, to
FAKT nepovažuju za MOJÍ chybu. Holt musejí všichni zainteresovaní počítat s tím, že
taková cesta nevydrží, a není to chyba toho kdo po ní projede. Jestli vám někdo něco
ukradl nebo zničil, to je smutné, nepřeju vám to, ale opět - co já s tím? Ukradl jsem to
snad já? Nebo jsem nějak jinak způsobil že to někdo ukradl a zničil? To doufám ne!!!
hesin1 18.05.2011 20:09:55

Ste nějak mimo,v Česku je vše v poho,myslivci se střílej,kolkaři přejížděj a kurvy
kurvjej........  No a navzájem se moc nemusej,nezastavuju ani myslivci,ani kurvě a
všichni sou v pohodě! :lol: :lol:   Nechytím ani nadávky,ani filcky,bo v helmě sem
imunní a jak rozlišit,jestli ten myslivec je kurva,nebo není snad tohle kurva myslivec?
:-$ :-$ :-$ :-$ :-$ :-$   Tak hlavně ať to jezdí :-DD :-DD :-DD :-DD
Richard.cz 18.05.2011 20:55:16

hesin1> jooo! ať to jezdí, a hlavně pohoda!!!
AtvNelu 21.05.2011 09:19:17

tak nakonec to davali dneska :D Arctic Cat 700 :-DD :-DD
Lupíno 21.05.2011 12:49:03

uklizeno ;-)
Lupíno 21.05.2011 12:58:54
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Téma, které zakladateli vybočilo mimo
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3662&fid=34

Pro hádky a urážky toto téma skončilo na smetišti.
koncak 21.05.2011 13:11:00

jeeee, a ja sem si neprihodil polinko do ohne. :lol: :lol: :lol: :lol:
HESP 21.05.2011 13:22:53

Lupíno>Pro hádky a urážky toto téma skončilo na smetišti.

  Těch hádek a urážek tu zas tolik nebylo, aby se to muselo přesunovat na smetiště. Z
velké většiny šlo o výměnu názorů ..
Zrzoun 21.05.2011 13:45:28

HESP> To buď rád, že to je na smetišti a né smazaný, protože to už šlo trochu mimo
téma vlákna.  Zase sem chodí míň lidí a jestli si tuhle konverzaci někdo bude chtít najít,
tak si jí najde.   Chtěl bych tímto poděkovat správcům webu, že toto vlákno zachovali,
protože tady na vlákně je příkladná ukázka toho, jak je každý člověk jinný.  Jak má
každý na dannou věc jinný úhel pohledu a hlavně, jak se lidi umějí navzájem tolerovat
a chápat.    :-DD :-DD :-DD :-DD
HESP 21.05.2011 13:49:56

Zrzoun>HESP> To buď rád, že to je na smetišti a né smazaný, protože to už šlo trochu
mimo téma vlákna.  Zase sem chodí míň lidí a jestli si tuhle konverzaci někdo bude
chtít najít, tak si jí najde.   Chtěl bych tímto poděkovat správcům webu, že toto vlákno
zachovali, protože tady na vlákně je příkladná ukázka toho, jak je každý člověk jinný. 
Jak má každý na dannou věc jinný úhel pohledu a hlavně, jak se lidi umějí navzájem
tolerovat a chápat.    :-DD :-DD :-DD :-DD

  Klidně napíšu Řezňovy ať vlákno přejmenuje a bude :-D Jinak s tebou souhlasím (y)
sparkl67 28.05.2011 03:40:50

Svůj názor jsem tu před časem dal a myslím si že toto vlákno by mělo být zachováno,
neboť filtruje lidi,aspoň ty dobré a rozumně myslící to pak má někdy člověk pocit
třeba... jó hochu dobře si to napsal s Tebou bych se rád potkal... Ale na druhou stranu
je pravda, že ti úplní magoři typu z reportáže pana Klímy jsem asi svůj příspěvek
nedají, prostě sedí doma za pecí a tiše se chechtají jak si tu masírujem svědomí a
vědomí :-) Prostě toto vlákno je takovou naší humálně-duševní obranou proti tomu až
zase někdo na Vás v rámci tohoto daného problému začne někde v terénu ječet, bez
ohledu na to, že by přistoupil na rozumný dialog. :-)
slovacek.milos 21.11.2011 21:37:25

přehodím téma hodím blikač pravý OK hodím levý svítí, nebliká, hodím výstražené
světla levý svítí pravé blikají co to je za blbost po čem jít jak to spravím díky :-)
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